

## Protokoll från styrelsemöte nr 5 - 2019-2020

Dag: Lördagen den 4 april 2020

Tid/ Plats: Kl 10 -12.00 utanför Pumphuset

Närvarande	Clas Gunnarsson	ordförande/ kassör
	Arly Jakobsen	ledamot
	Pär Svensson	ledamot
	Roger Johnsson	ledamot
	Lars Rosenhoff	suppleant
	Hans-Göran Hermansson	suppleant
	Jan Dahlström	sekreterare
	Bosse Garton	Vatten - avlopp. Med på vatten punkterna

1 Mötet öppnas

2 Föregående protokoll

- Föregående protokoll godkändes

3 Rapporter

- Områdesansvariga efterfrågar en generell arbetsbeskrivning.

> Arly tar fram förslag, rapport nästa möte.

- Vägbulor. Roger ansvarar för att dessa kommer på plats senast lördag 18 april

- Arbetsgruppen för vatten och avlopp har hittills inte hittat några personer inom föreningen som har möjlighet och intresse för att ta över efter Bosse Garton med ansvar för vårt vatten och avloppssystem.

>Gruppen jobbar vidare, rapport på nästa möte.

- Vi planerar för en arbetsdag då vi röjer sly. Lars och Per tar fram förslag som publiceras på hemsidan.

- Efter möte lördag 28 mars med fastigheterna Övre Tådås 31 och 35 rörande vattenförsörjningen diskuterade styrelsen lösning på problemet med sediment i de gamla ledningarna, Bosse presenterade förslag för åtgärd:

> Ledningarna för vatten monterades på 1970-talet, vilket innebär att det finns gammalt sediment i ledningarna och det är därför viktigt att spola dessa med viss regelbundenhet. Förslaget innebär att vi ökar spolpunkter för att förbättra rengöringen av systemet.

Samtidigt kopplar vi om ledningsnätet för att få bättre fördelning av förbrukning och trycket mellan Övre Tådås och Nedre Tådås. **Styrelsen beslutar** enligt Bosses förslag.

Arbetet görs under april månad, vecka 17. Bosse tillsammans med Clas ombesörjer att kvalificerad expertis tillfrågas för att utföra arbetet, grävning och rörläggare. Kassören informerade styrelsen att det finns likvida medel inom ramarna för innevarande budget för att genomföra dessa förbättringar.

Bosse tar också fram ritningar för vårt vatten och avloppssystem för att ha i pumphuset.

- 4           Ekonomi  
- Föreningen har god likviditet och allt tyder på att vi håller budget.
- 5           Pågående arbeten  
->Träd /område  
  > Stämma av sly-röjningen med Hannagruppen. Clas kontaktar Hannagruppen, rapport nästa möte.  
  > Nedblåsta träd på allmänna platser har tagits om hand och röjningsarbete, stigen nedanför Övre Tådås 77 har påbörjats – ansvarar för detta gör Lars och Per.
- 6           Kommande möten  
- Möte 6, 19w23; 6 juni (inför stämman, 27 juni)
- 7           Aktivitetslista  
- Vilka punkter ska läggas upp på listan? Janne ansvarar.
- 8           Övriga frågor  
- Informationsmötet lördag 4 april blev inställt.  
  > Vi planerar inte för något ersättningsmöte, kommer ha ett nytt under hösten / vintern.
- Arbetsdagen 18 april.  
  > Vi ställer in arbetsdagen den 18 april pga Corona, som en generell arbetsdag. Vi kör en frivillig aktivitet för dom som vill delta. Övriga kan genomföra sin insats på annan dag, men aktiviteterna ska vara avstämnda med områdesansvarig. Information om detta publiceras på hemsidan och via sms till samtliga medlemmar.  
  > Vi ser över dagens regler angående deltagande på arbetsdagarna. Arly tar fram förslag till stämman.
- Medlemmars påhopp på styrelsemedlem.  
Styrelsens ordförande och kassör har av medlem utsatts för förtal, trots uppmaning att medlem skall ta tillbaka sina påståenden och be om ursäkt har detta inte skett. Styrelsen har därför skrivit brev till vederbörande.
- En annan medlem har hotat och trakasserat föreningens ordförande och kassör i samband med att medlem inte reglerade sin inbetalning av den årliga avgiften på utsatt datum. Trots att styrelsen förklarat för medlem att detta förfarande inte är godtagbart har medlem under vinter 2019 och vår 2020 fortsatt trakasserierna. Styrelsen har formulerat och skrivit brev där medlem uppmanas att upphöra med sitt beteende.
- Händelser som dessa undergräver förtroendet för styrelsen och dess arbete och innebär att det blir svårare att rekrytera medlemmar att arbeta i föreningens styrelse. Vem vill arbeta i föreningens styrelse när incidenter som dessa inträffar?

-Årsstämman 27 juni.

> Vi har för avsikt att genomföra årsstämman som planerat lördag 27 juni men styrelsen följer utvecklingen (coronavirus) noggrant. Om ändring sker meddelas detta i god tid till medlemmar.

> Motioner till årsstämman ska vara styrelsen tillhanda senast söndag 31 maj. Motioner lämnas personligen till styrelsemedlem eller läggs i föreningens blå brevlåda Nedre Tådås.

- Lars har fått ett påpekande att staketet behöver lagas från fåraherden som har får på våra marker.

> Föreningen har aldrig varit inblandad i staketet, men efter diskussion med fåraherden efter vårt styrelsemöte 4 april beslutar styrelsen att föreningen ansvarar för att laga staketet för att vi även i år ska kunna ha får i hagen.

Clas har meddelat fåraherden som skall återkomma inom kort med besked. Per meddelar att han har material som vi kan använda för att reparera staket. Arbetet utför vi på arbetsdagen 18 april.

- Göran och Susann Nedre Tådås 51 – föreslår att föreningen skall införskaffa och sätta upp karta över områden där fastigheterna är markerade.

Dom har sett en sådan översikt vid infart till Brog och tycker att Tådås skall ha liknande, en tavla Nedre Tådås, Mellan Tådås och Övre Tådås

> Styrelsen uppmanar Göran och Susann att inkomma med motion till stämman angående detta.

- Annica Nedre Tådås 33 och Elin Nedre Tådås 31 önskar odla potatis nedanför Annicas tomt allmänning innan bommen vid Övre Tådås 22, odlingsyta ca 4 x 4 meter.

> **Styrelsen beslutar** att det är OK. Föreningen debiterar en symbolisk avgift om 10 kronor/m<sup>2</sup>. Styrelsen ser det som positivt att våra allmänningar hålls öppna och detta är ett sätt.

9 Avslut

Vid protokollet

Godkänt

Jan Dahlström  
Sekr

Clas Gunnarsson  
Ordf.